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Από το υπ’ αριθ. 21/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 613/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης 
εργασιών του έργου «Κατασκευή Γέφυρας 
Κούσιου». 

 
         Σήμερα 7 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-9-2011 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωνάννου, 
21)Θ. Κορωνάς, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 24)Κ. 
Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 27)Α. 
Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Α. Βεσυρόπουλος, 30)Β. 
Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 
34)Κ. Παναγιωτίδης, 35)Δ. Γκέκα, 36)Α. Παπαδόπουλος, 37)Σ. 
Κουμτσίδης, 38)Ι. Σοφρόνωφ, 39)Γ. Μελιόπουλος, 40)Χ. 
Σαββαϊδου. 

Κ. Συμεωνίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Α. 
Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. 
Παπαδόπουλος, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 597/2011 απόφασης, που προτάχθηκε της συζήτησης των προ ημερήσιας διάταξης 
θεμάτων, προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. 
Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Α. Καγκελίδης, Γ. Κάκαρης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Γουναράς, Γ. Σουμπέκας. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 601/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Σουμπέκας και αποχώρησε η κα Κ. Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 603/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 605/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Κ. Παναγιωτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση του εκτάκτου θέματος μεταξύ των αριθ. 605-606/2011 αποφάσεων αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης, Σ. Κουμτσίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 607/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κοστογλίδου και 
αποχώρησε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 611/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Χ. Κούτρας, 
Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 612/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Χ. Κούτρας, Κ. Παναγιωτίδης, Γ. Μελιόπουλος. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-8-2011 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Το έργο εκτελείται σύμφωνα με την 76/2009 μελέτη του ΤΤΔΒ, της 99/2010 
απόφασης της Δημαρχιακής Επιτροπής για έγκριση των πρακτικών δημοπρασίας 
και ανάθεση της κατασκευής στην παραπάνω Εταιρεία και της Γ/οικ2529/7.7.2010  
σύμβασης μεταξύ της Δημάρχου και του αναδόχου. 

Το έργο σύμφωνα με τη σύμβαση είχε ημερομηνία έναρξης 7.7.2010, χρόνο 
κατασκευής 360 ημέρες και ημερομηνία περαίωσης 2.7.2011.To Δ.Σ. Βεροίας με τις 
46/2011 (24.1.11) & 225 (18.4.11) αποφάσεις του ενέκρινε παράταση προθεσμίας 
κατασκευής του έργου μέχρι τη 2.12.2011. 

 
Ο ανάδοχος του έργου υπέβαλε στις 20.6.2011 αίτηση για έγκριση παράτασης 

του χρόνου εκτέλεσης του έργου, από τη συμβατική ημερομηνία περαίωσης (2-12-
2011) έως (2.2.2012), δηλαδή για χρονικό διάστημα 60 ημερών. Οι λόγοι τους 
οποίους επικαλείται είναι ότι υπήρξαν καθυστερήσεις στην πορεία των εργασιών 
λόγω εκτέλεσης απρόβλεπτων νέων εργασιών όπως εργασίες εκτροπής κοίτης 
ποταμού , αντλήσεις υδάτων και εργασίες εκτροπής αγωγού αποχέτευσης.  

   
 Η Υπηρεσία θεωρεί ότι οι ημέρες εκτέλεσης των παραπάνω  εργασιών  
ανέρχονται σε εξήντα (60) ημέρες. Άλλωστε η Υπηρεσία με έγγραφο της, ειδική 
εντολή, κάλεσε τον ανάδοχο να εκτελέσει τις απρόβλεπτες εργασίες. Ο αντιδήμαρχος 
θεωρεί 30 ημέρες αρκετές για την εκτέλεση των σχετικών εργασιών 
 

Μετά από τα παραπάνω, και σύμφωνα με το άρθρο 48 του Ν.3669/2008 
παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει τη χορήγηση γενικής παράτασης 
‘με αναθεώρηση’  των εργασιών του έργου για χρονικό διάστημα 60  ημερών, δηλαδή 
ημερομηνία περαίωσης στις 2.2.2012. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο  ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Λαζαρίδης: Η υπηρεσία εισηγείται τη χορήγηση της παράτασης για 60 
ημέρες, όπως ζητάει ο ανάδοχος αλλά εγώ εισηγούμαι για 30 ημέρες 
 Τσαβδαρίδης: Θα έπρεπε να είναι η Δήμαρχος γιατί σ’ αυτή ν’ απευθυνθώ 
αλλά θα το κάνω έστω κι αν λείπει. Γι’ αυτό το έργο προεκλογικά ζαλιστήκαμε για το 
ότι συγκινήθηκε ο Κούσιος από την ικανότητα της δημάρχου να τελειώνει έργα και 
γι’ αυτό δώρισε τα λεφτά, αυτό είπε η δήμαρχος, αν ήταν άλλος δήμαρχος ίσως να 
μην τα δώριζε στην πόλη, εμείς λέει φέραμε τα λεφτά. Και συγκινήθηκε από την 
ικανότητα της δημάρχου. Προφανώς η δήμαρχος μετά από 360 ημέρες δε δικαίωσε τη 
συγκίνηση του μακαρίτη του Κούσιου. Κι ευτυχώς ενδεχομένως για να μην έβλεπε η 
πολύ σημαντική αυτή δωρεά στην πόλη της Βέροιας να μην υλοποιείται. Εγώ έχω 
εμπιστοσύνη κε Λαζαρίδη σε εσάς, προσωπικά. Δείτε το κι εύχομαι σε επόμενο Δ.Σ. 
να μη μιλάμε για αίτηση του αναδόχου να λύσει τη σύμβαση.  
 Νεστορόπουλος: Την τελευταία πενταετία αγαπητοί κύριοι συνάδελφοι, είναι 
το τρίτο μεγάλο έργο που πρόκειται να γίνει στο δήμο της Βέροιας. Για τα άλλα δυο 
έργα τα έχουμε πει σε προηγούμενα Δ.Σ. Είναι το κολυμβητήριο το οποίο είναι μια 
τρύπα και σήμερα μας είπε ο πρόεδρος των νομικών προσώπων να το επικαλύψουμε, 
γιατί δεν πρόκειται να γίνει και το άλλο το έργο το μεγάλο ήταν στον ορεινό όγκο του 
Βερμίου, ήταν ο δρόμος Σέλι-Άνω Σέλι που γνωρίζουμε ότι έχει επιβληθεί και 
πρόστιμο από τη διαχειριστική αρχή ύψους 459.000,00 ευρώ. Πολύ φοβάμαι κε 
αντιδήμαρχε, ξέρω ότι οι προθέσεις σας είναι καλές, το γνωρίζω, αυτό ξεκινάει από 
την προηγούμενη δημοτική αρχή στην οποία είναι η ίδια δήμαρχος, έγινε μια μελέτη 
η οποία αποδεικνύεται σήμερα ότι δεν μπορεί να εφαρμοστεί, το κόστος είναι πολύ 
μεγαλύτερο από την έκπτωση που το πήρε η συγκεκριμένη εταιρία και προσπαθεί να 
βρει τρόπους να απεμπλακεί. Προβλέπεται από την νομοθεσία σύμφωνα με τα 
χρονοδιαγράμματα να επιβληθούν ρήτρες. Δεν ξέρω αν μέχρι σήμερα έχουν 



επιβληθεί κάποιες ρήτρες. Για να μη μας χαιρετήσει ο ανάδοχος, θα πρέπει να 
κάνουμε πλήρη εφαρμογή της ισχύουσας νομοθεσίας να επιβληθούν οι ρήτρες, ούτως 
ώστε όταν θα μας χαιρετήσει και δε θα γίνει το πολυπόθητο αυτό έργο τουλάχιστον 
να μη βγει κερδισμένος. Για το πόσοι λογαριασμοί μέχρι τώρα πληρώθηκαν δε μας 
απαντήσατε, είναι εδώ ο προϊστάμενος τεχνικής υπηρεσίας ας μας κάνει μια 
ενημέρωση και πιστεύω να μην ακολουθηθεί το ίδιο παράδειγμα γιατί το τελευταίο 
διάστημα χάνονται όλο έργα για το Δ. Βέροιας. Χάθηκε το έργο πάνω στο Δάσκιο, 
χάθηκε, διαλύθηκε η σύμβαση στην περίπτωση του Σιουραντάνη και τη λεωφόρο 
Στρατού, αύριο θα διαλυθεί και αυτή η σύμβαση και η ευθύνη θα είναι δική σας και 
ιδιαίτερα της επικεφαλής του συνδυασμού σας, της κας δημάρχου, γιατί η κα 
δήμαρχος προΐσταται όλων των υπηρεσιών του δήμου. 
 Δάσκαλος: Το κολυμβητήριο δε βάλτωσε, προσπαθήσαμε και το σώσαμε και 
ήταν πάρα πολύ δύσκολο, απλούστατα δεν υπήρχε επαρκής χρηματοδότηση, για την 
ώρα όμως και για ενημέρωσή σας, ο εργολάβος είναι μέσα στο κολυμβητήριο, δεν 
έλυσε τη σύμβαση. Θέλω να πω κε Νεστορόπουλε και συγνώμη που απευθύνομαι σ’ 
εσάς ειδικά για τη μελέτη, γιατί έγινε μεγάλος αγώνας δρόμου, επειδή είπατε για 
ελλιπή μελέτη. Δυστυχώς δεν είστε καλά πληροφορημένος. Η μελέτη είναι 
ικανοποιητική κι είναι η μόνη μελέτη που έχει ληφθεί από την Εγνατία οδό. 
Μελετήθηκε το έργο από Θεσσαλονικιό μελετητή από το γραφείο του κ. Μαυράκη 
και ο τσέκερ γιατί έτσι λέγεται αυτός που ελέγχει τη μελέτη για λογαριασμό της 
Εγνατίας, ήταν Αθηναίος. Η μελέτη ήταν ολοκληρωμένη, δεν πάσχει πουθενά και αν 
πάσχει, πάσχει ο εργολάβος, ο ανάδοχος. Δηλαδή ήρθε ο ανάδοχος, ήρθαν 12 εταιρίες 
κι έδωσε 35,1%. Μπορούσα εγώ ή μπορούσε η δημοτική αρχή να επιλέξει το 
δεύτερο; Όχι. Προέκυψε μέσα από μια διαδικασία, μια διαδικασία που προβλέπεται 
από την κειμένη νομοθεσία. Τα έργα κατασκευάζονται όπως γνωρίζουμε από τους 
κανόνες της τέχνης και του νόμου. Έτσι ό,τι έγινε μέχρι τουλάχιστον που παρέδωσα 
εγώ, ή και μέχρι σήμερα γίνεται σύμφωνα με τον νόμο. Δεν μπορείς τον εργολάβο ή 
τον ανάδοχο να τον υποχρεώσεις να δουλεύει σε διαφορετικούς ρυθμούς. Υποβάλλει 
ένα χρονοδιάγραμμα και βάση του χρονοδιαγράμματος πρέπει να περπατάει το έργο. 
Αν δεν ακολουθήθηκε το χρονοδιάγραμμα δεν άκουσα τι είπε ο κ. Λαζαρίδης, τότε 
είναι ευθύνη της υπηρεσίας ή και των αιρετών. 
 Βοργιαζίδης: Κε πρόεδρε εγώ θέλω να πω δυο λόγια πιο γενικά. Δεν είναι η 
δήμαρχος ανεπαρκής, ανεπαρκείς είναι οι κρατούντες οι οποίοι άλλαξαν τον νόμο. Κι 
αν δεν απατώμαι ήταν ο κ. Σουφλιάς. Υπήρχε κάποιος νόμος ο οποίος όπως θα 
γνωρίζετε καλά αφού ήσασταν δήμαρχος, απέρριπτε τις μικρότερες και τις 
μεγαλύτερες εκπτώσεις. Αυτός ο νόμος άλλαξε λοιπόν και φτάσαμε δυστυχώς σε 
στρεβλές καταστάσεις οι οποίες δίνουν τα έργα σε αυτούς που θα κάνουν τη 
μεγαλύτερη έκπτωση το οποίο έχει συνέπεια μετά να μην γίνονται έργα, γιατί εγώ 
θεωρώ όντως και συμφωνώ μαζί σας, με αυτήν την έκπτωση το έργο δε βγαίνει και 
προσπαθεί ο καθένας εργολάβος, θα προσπαθήσει να βρει τρόπους αλλά δυστυχώς, 
συγνώμη λίγο, δόθηκε μια πολύ μεγάλη έκπτωση, όλα έγιναν νομίμως. Υπάρχει ένας 
στρεβλός κατ’ εμέ νόμος, ο οποίος δέχεται εκπτώσεις οσοδήποτε μεγάλες. Όταν 
λοιπόν υπάρχουν τόσο μεγάλες εκπτώσεις κατ’ εμέ θα υπάρχουν και τέτοια 
προβλήματα. Αυτό ήθελα να πω. 
 Λαζαρίδης: Θα ήθελα να πω κε πρόεδρε ότι σχετικά με τα έργα του Θησέα, το 
έργο του Σιουραντάνη, δεν υπάρχει σχέση με το συγκεκριμένο έργο. Τα έργα του 
Θησέα συναντούν προβλήματα γιατί έχει σταματήσει η χρηματοδότηση. Εδώ 
υπάρχουν χρήματα, απλά δεν επιλέγουμε εμείς τον ανάδοχο. Τώρα το να διαλύσει τη 
σύμβαση από μόνος του, είναι κάτι που έχει τεράστιο κόστος γι’ αυτόν. Εκπίπτει 
εγγυητική επιστολή η οποία είναι εκατοντάδων χιλιάδων ευρώ, δεν είναι κάτι εύκολο. 
Δηλαδή δε βγαίνω άντε  τα παρατάω και φεύγω, δεν είναι κάτι εύκολο. Η εγγυητική 
επιστολή είναι εκατοντάδων χιλιάδων ευρώ, πεντακοσίων ίσως. Υπάρχουν χρήματα, 
δεν έχει καμιά σχέση με έργο Θησέα όπου έχει σταματήσει η χρηματοδότηση, είναι 
πάνω από τις δυνάμεις μας, το ερώτημα θα έπρεπε να πάρει. Τώρα, στο ότι γίνεται 



και θα γίνει πλήρης εφαρμογή του νόμου και του χρονοδιαγράμματος, αυτό πρέπει να 
γίνει απολύτως σαφές. 
 Τσαβδαρίδης: Μετά την ενημέρωση και του κ. Βοργιαζίδη, περί της φήμης 
που ανέφερα ότι είχα ακούσει ότι πράγματι ο εργολάβος έχει αρχίσει να το 
μετανιώνει το πράγμα, λόγω της μεγάλης έκπτωσης που έδωσε και ότι δε βγαίνει, 
έδωσε μια μεγάλη έκπτωση είπες, ας δεχτούμε αυτό, εγώ δε θέλω προς Θεού να βάλω 
στο στόμα σου λόγια που δεν είπες. Και δεν έχω καμιά αντιδικία αν θέλεις μαζί σου. 
Εμένα μ’ ενδιαφέρει όπως κι εσένα προφανώς να γίνει το έργο και δε μ’ ενδιαφέρει ο 
εργολάβος, ο εργολάβος ας πρόσεχε όταν έδινε την προσφορά και την έκπτωση και 
να τα υπολόγιζε σωστά. Εμένα όμως σα δημότη του Δ. Βέροιας και ως εκπρόσωπο 
μιας πολύ μεγάλης μερίδας ανθρώπων, μ’ ενδιαφέρει η υπηρεσία και οι πολιτικοί της 
προϊστάμενοι να εξασφαλίσουν πρώτον, ότι το έργο θα τελειώσει στις νόμιμες 
προθεσμίες, θα πιεστεί ο εργολάβος με όσα μέσα έχουμε εμείς και μας δίνει ο νόμος 
να τελειώσει στις νόμιμες προθεσμίες, αν θέλετε να εκβιαστεί με ρήτρες που 
υπάρχουν για να τελειώσει αυτό που ξεκίνησε στις νόμιμες προθεσμίες και με τα 
λεφτά που συμφώνησε κι από εκεί και πέρα αν δεν γίνουν όλα αυτά προφανώς να 
κηρυχθεί έκπτωτος κι οι εγγυητικές επιστολές και να είμαστε προσεκτικοί και 
φειδωλοί στην πληρωμή των λογαριασμών Άρη, γιατί στο Άνω Σέλι-Κάτω Σέλι, 
πληρώσαμε για μια δουλειά εκατό χιλιάδων, ένα εκατομμύριο και χαιρετίσματα.  
 Νεστορόπουλος: Σίγουρα κε Δάσκαλε η μελέτη ήταν εντάξει, προέβλεπαν τα 
άρθρα όλα όσα προέβλεπαν, δεν προέβλεψε ο ανάδοχος ίσως γιατί η γέφυρα ήταν 
καλουπωτή και για να γίνει το καλούπι αυτό των 25 μέτρων πρέπει να γίνουν και 
βάθρα, τα οποία είναι μεγάλο το κοστολόγιο κι εκεί είναι το πρόβλημα. Ο εργολάβος 
έχει κάνει τα εύκολα μέχρι τώρα, δεν πήρα απάντηση τι λογαριασμούς πληρώθηκε 
μέχρι τώρα, δεν ξέρω αν έχουν επιβληθεί ρήτρες, και πιστεύω ότι στο επόμενο 
διάστημα στις αρχές του χειμώνα θα έρθει κι άλλο αίτημα από τον ανάδοχο να πάρει 
κι άλλη παράταση γιατί θα ισχυριστεί και θα πει λόγω των καιρικών συνθηκών κλπ 
και μπορεί ενδεχομένως να έρθει κι άλλο κι άλλο και να πάμε του χρόνου το 
καλοκαίρι. Μέχρι τότε θα ταλαιπωρείται το σώμα κ.πρόεδρε κι ο λαός της Βέροιας κι 
ίσως οι δωρητές να μη δουν το έργο να ολοκληρώνεται. 
 Βοργιαζίδης: Προφανώς ο κ. Δάσκαλος έκανε σωστά τη δουλειά του, και 60% 
και 65% ήταν η έκπτωση το ίδιο πράγμα θα έκανε ο κ. Δάσκαλος και θεωρώ ότι 
προφανώς και η υπηρεσία και ο κ. Λαζαρίδης κάνουν σωστά τη δουλειά τους. Σαφώς 
και πρέπει να είναι προσεκτικοί για να μη χαθεί κάτι. Αλλά θεωρώ ότι έως τώρα 
κάνουν πολύ σωστά τη δουλειά τους.  
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση του αντιδημάρχου για 
χορήγηση παράτασης 30 ημερών; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-8-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Λαζαρίδη. 
2.- Την με αριθ. 76/2009 μελέτη του τεχνικού τμήματος Δήμου Βέροιας. 
3.- Την με αριθ. 99/2010 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής, με την οποία 
εγκρίθηκαν τα πρακτικά δημοπρασίας και έγινε η ανάθεση του παραπάνω έργου στην 
ΑΛΙΑΚΜΩΝ ΑΤΕΒΕ. 
4.- Την αριθ. 46/2011 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η παράταση της 
προθεσμίας περαίωσης εργασιών του παραπάνω έργου κατά ενενήντα (90) ημέρες, 
δηλ. μέχρι τις 2 Οκτωβρίου 2011, με αναθεώρηση. 
5.- Την αριθ. 225/2011 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η παράταση της 
προθεσμίας περαίωσης εργασιών του παραπάνω έργου κατά εξήντα (60) ημέρες, δηλ. 
μέχρι τις 2 Δεκεμβρίου 2011, με αναθεώρηση. 
6.- Την αίτηση της παραπάνω αναδόχου, με την οποία ζητάει την παράταση 
προθεσμίας περαίωσης του παραπάνω έργου κατά εξήντα (60) ημέρες. 
7.- Ότι δίκαιο είναι να δοθεί η παράταση διότι ήταν αδύνατη η περαίωση του έργου 
εντός της αρχικά ταχθείσης προθεσμίας λόγω εκτροπής της κοίτης του ποταμού που 



είχε σαν αποτέλεσμα την εκτέλεση απρόβλεπτων εργασιών, όπως αντλήσεις υδάτων 
και εκτροπής αγωγού αποχέτευσης. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του Π.Δ. 402/96 (Φ.Ε.Κ. 269 Α/10-12-96), των άρθρων 43 και 45 
(παρ. 3) του Π.Δ. 609/85 (Φ.Ε.Κ. 223 Α΄) όπως τροποποιήθηκε και ισχύει σήμερα, 
καθώς και της παρ. 4 του άρθρου 5 του Ν.1418/84. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει τη γενική παράταση προθεσμίας περαίωσης εργασιών του έργου 
«Κατασκευή Γέφυρας Κούσιου» κατά τριάντα (30) ημέρες, δηλ. μέχρι τις 2 
Ιανουαρίου 2012, με αναθεώρηση. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  613 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Καπετανίδης  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  7-10-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Σουμπέκας 
Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 

 
 
  
 


